
Dagsorden 
Skolebestyrelses-
møde 
Tirsdag d. 14/3 2023 
kl. 18:00 – 20:00 
Lokale: A20-21 

Mødedeltagere: 
Lars Peters 
Jilali Daf 
Ginnie Hansen  
Mette Byriel 
Catharina Hjelmfort 
Naheed Ahktar Minas  
Kasper Bjerring (B&U) 
Jason Kweku Bawuah Nti-

Bonsu (elevråd) 

Emre Ënes Özturk 

(elevråd) 

Tina Bjørnskov (TO) 
Pia Fohlmann (PH) 
René Aistrup (RA) 
Line Kejser Birk (LK) 
Janne Kiilerich (JK) 
 
 

 

Deltog ikke: Lars, Ginnie, Jason, Emre 
Referent: LK  
 

Pkt. Form Tid Indhold 

1 B 5 min. 

Godkendelse af referat 
Referatet fra seneste møde godkendes 
 
Referat godkendt. 

2 B 20 min. 

Konstituering 
I forlængelse af suppleringsvalget, skal bestyrelsen 
konstitueres på ny. 
 
Forperson: 
Næsteforperson: Mette Byriel 
 
Der er ikke valgt forperson. Skolen undersøger ift. styrelsesvedtægt og 

folkeskoleloven, hvordan vi forholder os uden forperson.  

Møderække i indeværende skoleår 26/4 og 8/6 bibeholdes og vil 

foregå i tidsrummet kl. 17.30-20.00. 

Møderække for 23/24 vil blive planlagt ved mødet den 8/6. 

3 O 20 min. 

Meddelelser fra 

Formanden – intet 
 
Skole- & SFO-ledelsen 
Aftenklubben er fortsat i færd med at konstituere teamet, som skal 

varetage aftenklubben. Teamet består foreløbigt af pædagoger fra 

henholdsvis Gildbroskolen, Vibeholmskolen og Vejlebroskolen.   

Siden åbning i januarm har tilgangen af elever der kommer, været støt 

stigende ogg der kommer elever fra alle skoler i kommunen. 

Sarah de Masi er ansat som ny centerchef fra 1. April.   

Tidligere nævnte redegørelse til STUK omkring parallelsamfund er 

indsendt og STUK vil holde et tilbagemeldingsmøde med skolen. De 

ønsker ikke yderligere redegørelse. Skolen vurderer ikke, at der er 



parallelsamfundsproblematikker i forhold til Gildbroskolen endsige 

kommunen. SB orienteres ved næste møde. 

Kommende skoleårsplanlægning påbegynder snart, yderligere info 

ved næste møde. 

 

- Elevrepræsentanter - intet 

- Medarbejderrepræsentanter – intet 

 

- B&U-repræsentant  

I skoleåret 23/24 er der blevet dannet en ekstra børnehaveklasse  på 

Vibeholmskolen. 

Byrådet påbegynder snart drøftelser af budget for 2024.  En af de 

store drøftelser vil være omkring det specialiserede område der fylder 

meget på kommunen budget. 

Ved seneste byrådsmøde var der en politisk diskussion om der havde 

været busbetjening på rute 127 /Gildbrovej, grundet vejarbejde ift til 

kommende letbane. Skolens elever går normalt til toget, og bruger 

ikke buslinien. Derfor er det ikke noget skolen har været opmærksom 

på. 

Der afholdes Ishøj skoleforum den 12. April – Gildbroskolen skal holde 

oplæg om aftenklubben. 

4 O 5 min. 

Princip for aflevering og afhentning af børn  

Status på processen 

 
Markering af området for aflevering og hentning er udsat, da det 

undersøges om det lader sig gøre. 

Medarbejdere og forældre er orienteret om, at forældre skal aflevere 

og hente deres børn udenfor skolen.  

Skilte hænges op, om man skal sige farvel og goddag til sine børn 

udenfor skolen. 

Princippet gælder ikke for modtagerklasserne. 

Status er, at det virker til at flere forældre er begyndt at sige farvel og 

hente deres børn udenfor skolen. 

5 B 40 

Revidering af principper… 
Nuværende principper “Skolehjemsamtale”  og “Forældremøde” 
Der indstilles til at de 2 principper lægges sammen til et samlet princip 

med få justeringer fx elevplaner er udgået, meddelsesbogen er 

indført,  mv.. Princippet vil fremover hedde; “Princip for samarbejde 



mellem skole og hjem”. Oplæg fremlagt og gennemgået.  

Forslag er vedtaget.  

Nuværende princip “Skole, ekskursioner, lejrskole og skolerejser”.  

Det indstilles til at det bliver til et nyt princip, som også følger det 

lovpligtige. Oplæg fremlagt og tilrettet. 

Forslaget er herefter vedtaget. 

Nuværende princip “Transport til svømmehallen” princippet er ikke et 

lovkrav.  Der gøres opmærksom på, at i styrelsesvedtægterne står 

hvordan man forholder sig ved transport. Der indstilles til at dette 

princip bortfalder. 

Eleverne mødes på skolen og følges frem og tilbage.  

Det vedtages, at princippet bortfalder, men at princippet kan 

genbesøger senere hvis der opstår behov. 

6 O 10 min. 

Orientering om… 
-  Økonomi 

Der er søgt om videreførelse af overskud til investering i renovering af 

skolen omklædnings faciliteter i idræt, aftenklubben, specifikke 

faglokaler. Fokus er hvad der gør daglig dag bedre for eleverne. 

 
-  Personale 

En F/K lærer har opsat sin stilling indenfor prøveperiode og er 

fratrådt. 

En lærer har opsagt sin stilling med fratrædelse 30 marts. 

Der er ansat en naturfagslærer ansat pr. 1. April 

Der er ansat en pædagog med musikkompetencer til aftenklubben. 

 
-  Sygefravær 

Ingen fuldtidssyge. 

Delvis sygemeldte er på vej tilbage, dette er både pædagoger, lærer 

og tekniskpersonale. 
 

7 O 5 min. 

Punkter til kommende møder: 

Suppleringsvalg  

 

O = Orientering    D = Debat    B = Beslutning    H = Høring    U = Udtalelse 

Møderække 2022/2023:  13/9, 9/11, 8/12, 16/1, 14/3, 26/4, 25/5, 8/6 

 


